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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér Lászl ó
az Országgy ű lés elnök e
részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtan i
Dr. Fazekas Sándor, földművelésügyi miniszterhez ,

„Hol, és milyen eredménnyel ellenőrizte az NFA az állami földbérlők állatlétszámmal, és
gazdálkodási tervvel kapcsolatos vállalásai? ”

címmel, amelyre a választ , írásban (elektronikus formában) kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Kérem, adjon arra választ, hogy a türelmi id őszak lejárta után, az NFA, illetve a
Nemzeti Parkok, végeztek-e ellenőrzéseket, hogy a nyertes földbérl ők betartják-e a z
állatlétszámmal kapcsolatos vállalásaikat, illetve az üzleti tervekben leírt fejlesztés i
elképzeléseket? , Az ellenőrzésekről, és azt követő intézkedésekről a választ tételesen ,
megyénkénti bontásban kérem .

• Milyen következménye lett, hogy egy büntetőeljárás során bebizonyosodott ; Hajdú
Bihar megyében 3 nyertes, fiktív lakcímmel szerzett bérleti jogot? A Nemzeti Par k
felbontotta-e a bérleti szerz ődéseket?

• Kérem, válaszoljon arra is, hogy visszavették-e a Zircen működő Mandur bt-től az
állami földeket, miután a céget felszámolták, tehát biztosan nem tudja teljesíteni a
bérleti pályázatban tett vállalásait?

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák ,
papírformátumra nem tartok igényt . Válaszát előre is köszönöm .

Budapest, 2017. május 16 .

Gőgös Zoltá
országgyű lési képviselő
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